
 

 

  

 

 

 

 
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 
П Р О Т О К О Л  № 05 

 
Днес, 24.04.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и  спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието и предложи т.4 

да стане т.1 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред със съответните 

изменения, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев        за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.4 от Дневния ред:  
В.Тагарева запозна комисията с доклад вх.№СОА24-ВК66-3021/08.04.24 относно 
промяна в „Наредба за определяне и администриране на местни такси и цени на 
услуги, предоставяни от Столична община“ за освобождаване от такси в 
общинските културни институти и зоологическата градина на деца и младежи 
в резидентни услуги 
М.Боршош  предложи в проекта за решение да се допълни и ….. регионални 
културни институти………..“. Също така в проекта за решение да се добави 
точка – „Зам.-кмета да  представя тримесечен отчет“. 
В.Лилков зададе въпрос как ще стои компенсацията на тези институции. 
С.Ставрев – отговори, че ще бъдат компенсирани от общината, тъй като тя 
е собственик на тези институции. Той сподели, че ръководителите на 
центровете – /25 на брой от смесен тип/са останали много доволни, че ще има 
такъв доклад и децата ще могат да посещават редица културни институти, 
като Столичната библиотека, Столичния куклен театър и др. 
В. Тагарева заяви, че не е необходимо да има компенсации, защото това са деца 
лишени от родителски грижи и всяка една институция може да поеме 
разходите. 
В.Лилков поясни, че подкрепя доклада с две ръце, но все пак да е ясно кой ще 
поеме финансовия ангажимент –общината или институцията. Той предложи на 
базата на финансов отчет – тримесечен или шестмесечен Столична община 
да компенсира общинските и регионалните институции.  
М.Боршош предложи да се изиска справка за разходите на институциите и да се 
компенсират от бюджета 2025 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията   подкрепя доклада и предлага следните допълнения: 
 
В проекта за решение да се добави: „ ………общинските и регионални културни 
институти………..“ 
В проекта за решение да се добави точка: Зам.-кмета да  представя 
тримесечен отчет. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 

Димитър Шалъфов – 

председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 



 

 

 3 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        7 

  в т.ч.: 

                                  За        7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.1 от Дневния ред: 
Г-жа Бачева – зам.-кмет запозна комисията с доклад вх.№СОА24-ВК66-
3188/11.04.24 относно Приемане на Общинска програма за закрила на детето за 
2024 г. 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.2 от Дневния ред: 
Д.Цекова от д-я“Обществени поръчки запозна комисията с Доклад вх.№СОА23-
ВК66-11620/53/11.04.24 относно Изменение на План за действие на общинските 
концесии на Столична община за периода 2022-2027 година. Тя сподели, че това 
е процедурен доклад, съобразно изискванията на Закона за концесиите и 
Националната стратегия за развитие на концесиите за периода 2018-2027 г. е 
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приет план за действие на общинските концесии на СО за периода 2022-2027 г. 
приет от СОС. За текущата 2024 г. в този план са може да бъдат включени 
нови обекти, които да бъдат възложени на концесия, но отговорът от 
направлението на СО е , че не се предвижда възлагане на концесии, аналогично е 
положението с повечето райони, единствено р-н Панчарево и р-н Кремиковци 
представиха свои предложения, които са включени в приложение 2, а в 
приложение 1 към доклада са  проекти, които да бъдат изключени от плана. 
В.Лилков зададе въпрос, кои са причините да не бъдат реализирани 
предвидените концесионни процедури 
Д.Цекова отговори, че за да стартира една концесионна процедура ,трябва да 
има възлагане от кмета или от ресорния зам.-кмет, но към дирекцията такова 
възлагане не е имало и за това не са реализирани и междувременно е отпаднала 
необходимостта. 
В.Лилков зададе въпрос, колко са в момента действащите концесии 
Д.Цекова отговори, че единствената действаща концесия е на Софийска вода. 
В.Лилков заяви, че това е едно направление, в което трябва да се работи много 
усилено, в това число да се помисли и за концесиониране на спортни обекти и 
развитие на публично-частно партньорство, защото там са едни от 
потенциалите на София. 
Т.Георгиева сподели, че подкрепя публично-частното партньорство и в 
момента се изграждат четири огромни обекта. Тя подчерта, че се надява 
кмета и районните кметове да продължат да работят в тази насока. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров Възд. 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        5 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 



 

 

 5 

По т.5 от Дневния ред: 
Точката беше водена от Т.Георгиева – зам.-председател  
Доклад вх.№СОА24-ВК66-3455/17.04.24 относно Приемане на Правила за 
реализиране на Подпрограма за развитие на детско – юношеския спорт за 2024 
г. и обявяване на сесия за набиране на проектни предложения  в изпълнение на 
Решение № 903 по Протокол № 66 от 24.11.2022 г. на Столичен общински съвет 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

 
По т.6 от Дневния ред: 
Точката беше водена от Т.Георгиева – зам.-председател 
Доклад вх.№СОА24-ВК66-3454/17.04.24 относно Обявяване на сесия по Програма 
„София – град на младите и активните“ за набиране на проектни предложения 
за 2024 г. и реализиране на проекти от 2021 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 
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4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.3 от Дневния ред: 
Я.Генова – зам.-кмет на СО запозна комисията с Доклад вх.№СОА20-ВК66-
4835/68/17.04.24 относно Приемане на отчет за изпълнение на дейностите на 
Общинския годишен план за младежта за 2023 година    
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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По т.7 от Дневния ред: 
Я.Генова – зам.-кмет на СО запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-ВК66-
3452/17.04.24 относно Обявяване на сесия за набиране на проектни предложения 
по Програма „София спортува“ в изпълнение на Решение № 903 по Протокол № 
66 от 24.11.2022 г. на Столичен общински съвет. Тя подчерта, че тази година 
програмата е с рекорден бюджет от 800 хил.лв. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.8 от Дневния ред: 
Я.Генова – зам.-кмет на СО запозна комисията с доклад вх.№СОА24-ВК66-
3453/17.04.24 относно Утвърждаване на Годишен план на подпрограма „Спортна 
столица“ за 2024 г. в изпълнение на Решение № 903 по Протокол № 66 от 
24.11.2022 г. на Столичен общински съвет за приемане на Програми за 
изпълнение на Общинска стратегия „София спортува“. Тя сподели, че и тази 
програма е значително завишена от 80 хил.лв. на 200 хил.лв. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 
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2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов - 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош - 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.9 от Дневния ред: 
Доклад вх.№СОА24-ВК66-3482/18.04.24 г. относно реализиране на изложба и 
практическо ателие „Мозайка от рисунки, думи, материали“ и осигуряване на 
пълноценно участие на столичните детски градини и началните училища в 
културния календар на града не беше разгледан от комисията, тъй като бе 
оттеглен от вносителите. 
 
т.Разни  
В.Лилков запозна комисията с писмо на арменска организация, която е 
ангажирана с организацията на Европейски арменски игри през 2025 г. Обърнали 
са се към кмета СО да стане съорганизатор на игрите, които ще се проведат в 
София. Добре ще бъде да се организира работна среща и постепенно да се 
изгражда партньорство в подготовката на Европейски арменски игри. 
Е.Йорданова заяви, че би се включила в Организационен комитет, защото има 
много детайли при организирането на такива събития. 
Т.Георгиева предложи да се осъществи връзка с Фондацията „София европейска 
столица на спорта“, защото екипа е перфектен при организирането всякакви 
спортни събития и може да съдейства. 
В. Агопян председател на организацията запозна общинските съветници със 
събитието. Той сподели, че ще бъдат застъпени 7 вида спорт. Дата ще бъде на 
18-21 април в НСА. Предвижда се да присъстват около 500 състезатели. 
Протоколът е изготвен на 30.04.24 г. 
 
 
Експерт:  П             Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
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                                                                      Зам. предс.:                 П 
                          /Татяна Георгиева/ 


